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Betreft: Artikel 47 vragen D66 - brandveiligheid in corporatieflats 
 
 
Geacht college,  
 
De fractie van D66 heeft gisteren kennis genomen van het artikel in de Volkskrant over de 
brandveiligheid van flats in Nederland.1 
 
In november 2018 vroeg minister van Binnenlandse Zaken Kajsa Ollongren alle gemeenten om een 
inventarisatie te maken van mogelijke risicopanden. Dat onderzoek moest ‘zo spoedig mogelijk’ 
worden uitgevoerd en waar nodig moesten maatregelen worden getroffen. De geëiste inventarisatie 
was naar aanleiding van de grote flatbrand in Londen waarbij 72 bewoners om het leven kwamen.  
 
Uit het Volkskrantartikel blijkt dat ruim anderhalf jaar na dato van de vijftig grootste gemeenten in 
Nederland slechts 28 de inventarisatie afgerond hebben. Achttien gemeenten zijn nog bezig, de rest 
is er nog niet aan begonnen of kon geen informatie geven. Maastricht is volgens het artikel een van 
de gemeenten waarvan de status en de resultaten van de inventarisatie onbekend is. 
 
D66 vindt dat iedereen veilig moet kunnen wonen in onze stad, ongeacht inkomsten of soort woning. 
Daarom hebben wij de volgende vragen: 
 

1. Bent u bekend met de vraag om een inventarisatie van de minister van Binnenlandse Zaken? 
Zo ja, wat heeft u met de vraag gedaan? Zo nee, wanneer gaat u het gevraagde alsnog 
uitvoeren? 

2. U heeft kennis kunnen nemen van het Volkskrantartikel. Bent u het eens met de conclusie 
dat de status van de Maastrichtse inventarisatie onbekend is? Graag uw antwoord 
toelichten. 

 
Aannemende dat u de inventarisatie conform de vraag van de minister heeft opgepakt: 
 

3. Wat is de status van de inventarisatie naar de brandveiligheid in flats in Maastricht? 

                                                           

1  https://www.volkskrant.nl/nieuws-achtergrond/meer-dan-honderd-flats-in-
nederland-mogelijk-brandgevaarlijk~b57c7cc0/ 

https://www.volkskrant.nl/nieuws-achtergrond/meer-dan-honderd-flats-in-nederland-mogelijk-brandgevaarlijk~b57c7cc0/
https://www.volkskrant.nl/nieuws-achtergrond/meer-dan-honderd-flats-in-nederland-mogelijk-brandgevaarlijk~b57c7cc0/


 

4. Waar heeft het college bij de inventarisatie naar gekeken? Wordt er bijvoorbeeld gekeken 
naar bouwwijze, gebruikte materialen en vluchtwegen? 

5. Wat heeft het college met de inventarisatie gedaan en wat er wordt mee gedaan voor de 
toekomst? 

6. Hoe zijn de inwoners van de flats geïnformeerd over de inventarisatie? 
7. Is de brandveiligheid ook een onderdeel (geweest) van de prestatieafspraken tussen de 

gemeente en de corporaties? 
8. Wat is gebeurd of wat gebeurt er als een flat onveilig blijkt te zijn? Welke scenario heeft u 

daarvoor? 
9. Hoe wordt de raad geïnformeerd over de inventarisatie en de bevindingen? 

 
Uw antwoorden zien wij graag tegemoet. 
 
Met vriendelijke groet,  
 
 
Richard Wijnands      Harald Barendse 
Raadslid D66 Maastricht     Raadslid D66 Maastricht  


